
Referat fra brukerråd Rolvsrudhjemmet 15.11.2023   
   
Tilstede: Charlotta Lindqvist, Tina Tøftum, Nina Østreng, Svein Haugen, Vivi Hardal, Cathrine 
Fjeldstad Gujord og Linda K. Jensen.   
Fravær: Unn Eng  
   
Agenda:   

• Gjennomgang av referat fra møtet 23.08.23. 
• Høytid og måltider.  
• Status heltidskultur.  
• Aktiviteter på Rolvsrudhjemmet   
• Julebord for pasienter og pårørende. 
• Evaluering av valgdebatt 06.09.23. 
• Saker fra pårørenderepresentantene.   

  

Høytid og måltider 
Det er mulig for pårørende å spise middag på julaften og nyttårsaften. Dette må gis beskjed om på 
avdelingen. Det vil bli lagt vekt på hyggelige måltider og tradisjoner i høytiden. Middag serveres kl. 
17.00 på julaften. 
 
Heltidskultur  
Starter 8. januar 2024 på avdeling B. Avdeling A håper å komme i gang i løpet av 2024.  
Det er planlagt 12,5 t vakter i helgene. Dette vil være med på å gi ansatte mer fritid, samt ha 
fagfolk/faste på jobb alle dager i uka.    
  
Aktiviteter   
Det blir litt ekstra i desember.  
Solbakkenkoret kommer og underholder for oss, Lions inviterer til førjulshygge, julekonsert i regi av 
Akershus musikkråd, Seniorkoret skal synge i kafeen. 
Elever fra Mailand videregående skole kommer og baker pepperkaker på alle avdelingene i desember 
og selvfølgelig kommer barn fra Rolvsrud barnehage og går Luciatog på alle avdelinger.  
St, Laurentiuskoret vil ha en julekonsert 20. desember, et samarbeid med Lørenskog 
Parkinssonforening. 
  
Julebord for pasienter og pårørende  
Årets julebord vil bli torsdag 30. november. Da inviteres alle pasienter med inntil 2 pårørende til 
julebord. Det vil bli servert ribbe, pølser og medisterkaker med tilbehør og riskrem til dessert. Drikke 
er inkludert i prisen som er 375,-. Det vil bli litt allsang og taffelmusikk ved musikkterapeut Liv. 
 
Evaluering av valgdebatt 06.09.23 
Var som forventet. Ønsker å stille flere spørsmål til politikerne. Stiller spørsmål ved Arnfinn som 
debattleder. Kanskje det skal være noen andre? Ellers fint opplegg. 
   
Saker fra pårørenderepresentantene  
-Merking av tøy- kan man gjøre det selv? Praksis er at primærkontakten i avdelingen skal gjøre det. 
Felles rutine for alle pasienter. 
 
-Pårørendesamtaler- veldig positivt. Gode tilbakemeldinger på samtalene.  
   
   
Ref.: Linda K. Jensen  
 


